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Protokoll fra årsmøte i Mastra Idrettsiag 2022

Årsmøtet ble avholdt på Teams, mandag 14.03.2022.

Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede
Styret opplyste om antall stemmeberettigede medlemmer som var til stede ved oppstart av
årsmøtet.

Forslag fra styret:
17 fremmøtte stemmeberettigede medlemmene godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 2 Valg av dirigent
Styreleder la frem hovedstyrets forslag til protokollfører for årsmøtet.

Forslag fra styret:
Eirik Hodnefjell (hoved) og Silje Hagen (assistent) velges som dirigenter.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 3 Valg av protokollførere(e)
Dirigent la frem hovedstyrets forslag til protokollfører for årsmøtet.

Forslag fra styret:
Kine Larsen velges som protokollfører.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen
Dirigent la fram hovedstyrets forslag til protokollfører for årsmøtet.

Forslag fra styret:
Line Tungland Hodnefjell og Bjarte Finnesand velges til å underskrive protokollen.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.
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Sak 5 Godkjenning av innkalling

Dirigent viser til utsendelses dato og plattformer.

Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 6 Godkjenning av sakliste
Dirigent viser til saksliste sendt ut til klubbens medlemmer 07.03.2022

Forslag fra styret:
Saklisten godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 7 Godkjenning av forretningsorden
Dirigent viser til utsendt forretningsorden, samt går gjennom de viktigste punktene.

Forslagfra styret:
Forretningsorden godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 8 Behandling av idrettsiagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger
Dirigent viser til utsendt årsberetning.

Forslag fra styret:
Årsberetningen godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Leif Sigve Finnesand

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 9 Behandling av idrettsiagets regnskap i revidert stand
Dirigent presenterer idrettslaget regnskap i revidert stand, går gjennom viktigste punkter
samt Kontrollutvalgets konklusjon.

Forslag fra styret: Regnskapet godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken: Leif Sigve Finnesand

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.
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Sak 10 Behandling av forslag og saker

Sak 10.1 Endring i aktivitetsgebyr vedtak fra årsmøte 2021
Dirigent informerte om bakgrunnen til forslaget.

Forslag fra hovedstyret: Mastra Idrettslag skal jobbe for å ha like aktivitetsgebyr, men i
enkelte idretter når kostnaden til treningsaktiviteten er høy eller lav kan det gjøres unntak.

Følgende hadde ordet i saken: Leif Sigve Finnesand og Alexander Teigen

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 10.2 Justering EK — fordeling av overskudd
Dirigent informerte om bakgrunn og forslag på overskudd 2021

Forslag fra hovedstyret: Justering av EK og fordeling av overskudd gjøres følgende
- Turn fond reduserer med kr 107 730 som settes til styrets disposisjon.
- Vedlikehold/rehabilitering av bygningsmasse: 200 000,-
- Sandbane:50000,-
- Ungdomsutvalg: 40000,-
- Tilskudd: 20 000,-
- Styrets disposisjon: 244 994,- + 107 730,- = 352 724,-

Følgende hadde ordet i saken: Leif Sigve Finnesand

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Sak 11 Fastsette medlemskontingent og treningsavgift

Sak 11.1
Dirigent informerte om at Mastra IL ønsker å opprettholde medlemskontingenten på kr 300
for ordinære aktive medlemmer og støttemedlemmer. Medlemskontingenten for frivillige
opprettholdes på kr 50.

Forslag fra styret:
Medlemskontingent for 2022 er kr 300. Medlemskontingent for frivillige for 2022 er kr 50.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 11.2
Dirigent informerte om at hovedstyret jobber for å opprettholde lave aktivitetsgebyr, men at
justeringer kan forekomme. Hovedstyret ønsker fullmakt til å sette aktivitetsgebyret.

Forslag fra styret: Årsmøtet gir fullmakt til det nye hovedstyret å sette aktivitetsgebyret.

Følgende hadde ordet i saken: Leif Sigve Finnesand \,1)
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Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 11.3
Dirigent informerte om begrunnelsen av forslaget hvor ekstra tilbud tas ut av makspris per
familie, grunnet kostnader knyttet til aktiviteten.

Forslag fra styret: Makspris på aktivitetsgebyr per familie i samme husstand kr 3500. Ekstra
tilbud går utenom makspris

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 12 Vedta idrettslagets budsjett
Dirigent informerte om idrettslagets budsjett for 2022 ender i minus. Dette skyldes i
hovedsak at en del av overskuddet for 2021 er innkomne midler som skal realiseres i 2022 og
andre ekstraordinære prosjekter som 75års jubileum og oppgradering av banehuset i
Vikevåg.

Forslag fra styret: Budsjettet godkjennes

Følgende hadde ordet i saken: Leif Sigve Finnesand

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 13 Behandling av idrettsiagets organisasjonsplan

Forslag fra styret: Organisasjonsplanen godkjennes.

Følgende hadde ordet i saken:

Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Sak 14 Valg
Dirigent ga ordet til leder av valgkomiteen Elin Hodnefjell. Hun informerte om valgkomiteens
arbeid

14.1 Valg styre

Valg av styreleder:
Forslag fra valgkomiteen:
Helge Haugvaldstad velges som styreleder for i år.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Valg av nestleder:
Forslag fra valgkomiteen:
Agnar Apeland innstilles for 2 år
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Valg av øvrige styremedlemmer:
Forslag fra valgkomiteen:
Torstein Skaaren Pedersen og Anneli Bjerka innstilles for to år, og Inger Elin Meling, Anne
Lise Doran og Inger Lise Aarrestad Rettedal innstilles for ett år

Vedtak: Forslagene ble vedtatt.

Valg av varamedlem:
Forslag fra valgkomiteen:
lngvild Anfinsen velges som varamedlem til styret for i år.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Styret i Mastra Idrettslag består fra 14.03.2022 av følgende personer:
Leder Helge Haugvaldstad Valgt for ett år
Nestleder Agnar Apeland Valgt for to år
Styremedlem Inger Lise A. Rettedal Valgt for ett år
Styremedlem Anneli Bjerka Valgt for to år
Representant Fotball Torstein skaaren Pedersen Valgt for to år
Representant håndball Inger Elin Meling Valgt for ett år
Representant turn Anne Lise Doran Valgt for ett år
Vara medlem lngvild Anfinsen Valgt for ett år

14.2 Valg av kontrollutvalg

Valg av to medlemmer av kontrollutvalget
Forslag fra valgkomiteen:
Sveinung Haugvaldstad og Åge Olsen Hodnefjell velges som medlemmer av kontrollutvalget
for i år.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

14.3 Valg av valgkomité
Valg av leder i valgkomiteen
Forslag fra styret:
Ellen Katrine Jensen velges som leder av valgkomiteen.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

Valg av medlemmer i valgkomiteen
Forslag fra styret:
Jøran Pedersen og Grete Renate AsbjØrrisen velges som medlemmer av valgkomiteen.

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.

\-)
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Valg av varamedlem[mer] i valgkomiteen
Forslag fra styret: Lene Therese Reksten

Vedtak: Forslaget ble vedtatt.
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